
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 11. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 27
Aktstykke om Statens Ejendomssalg A/S

Spørgsmål 1
Vil ministeren oplyse hvor stort et areal de landejendomme og campingpladser som Miljø-
og Fødevareministeriet ønsker at sælge omfatter og om det er undersøgt om der er tale
om lavtbundjorde eller mulighed for at anvende arealerne til skovrejsning, og om det i
givet fald ville være meningsfuldt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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